
Besvarelse af spørgsmål nr. 39 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 17. oktober 2005

Spørgsmål 39:
"Ministeren bedes oplyse, om der er foretaget nogle undersøgelser af hvor-
vidt reglerne om patientvejledere fungerer som forudsat? "

Svar:
Jeg kan oplyse, at der ikke siden patientkontorernes etablering er foretaget
specifikke undersøgelser af, hvorvidt reglerne om patientvejledere fungerer 
som forudsat.

Det er i forbindelse med vedtagelsen af lov nr. 428 af 10. juni 2003, lov om 
ændring af lov om sundhedsvæsenets centralstyrelse m.v., hvormed pati-
entkontorerne blev etableret fra 1. november 2003, aftalt med partierne, at 
der skal ske en evaluering af patientvejlederordningen 3 år efter ordningens 
iværksættelse. Ordningen forudsættes således evalueret ultimo 2006. 
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